
ZÁPIS 

Z 3. zasedání Komise pro dopravu a bezpečnost Rady městské části Praha 17 konaného 

dne 12.12.2011 v zasedací místnosti na odboru životního prostředí a dopravy Úřadu 

městské části Praha 17, na adrese Bendova 1121/5 , 163 02 Praha - Řepy 

Přítomni: členové komise 

p. Jaroslav Hájek, Bc. Václav Dbalý, p. Martin Marek,   Ing. Petr Aksamit, p. Petr Kalous 

Nepřítomni: p. Josef Spolek, pí. Dana Dvořáková, Ing. Karel Čuda, p. Eduard Vlk 

Tajemnice: 

Eva Šupolíková 

 

Další účastníci jednání: 

zástupce městské policie p. Vladimír Bernát, RNDr. Milan Svítek,  

 

(Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise) 

Program: 

1. Předseda přivítal všechny zúčastněné 

2. Předseda seznámil přítomné členy komise s obsahem petice občanů bydlících v lokalitě  

    staré zástavby horní Řepy. Jednotlivé návrhy na úpravu dopravního značení byly  

    prokonzultovány. Komisí bylo doporučeno realizovat poţadavek na úpravu dopravního   

    značení v ul.  Čistovická doplněním dopr. značky B 32 s textem „Průjezd zakázán“ a to ve  

    směru od ul. Slánská a ve směru od ul.  Karlovarská při vjezdu do ul. Ke Kulturnímu domu 

    a  ul. na Bělohorské pláni.  

    V této lokalitě bude provedena kontrola a případné doplnění míst pro přecházení pro  

    zlepšení bezpečnosti chodců v silničním provozu. 

    Ing. Petr Aksamit  přednesl poţadavek na zjednosměrnění ul. Čistovická od ul. Slánské.  

    Tato  alternativa nebyla doporučena vzhledem k tomu, ţe problém vyššího počtu  

    projíţdějících vozidel by byl pouze přesunut před jinou skupinu obyvatel této oblasti.  

    Bude prověřena moţnost zadat vypracování projektu na řešení dopravní situace v této 

    oblasti na dopravní fakultu ČVUT. 

3. Byl projednán poţadavek Ing. Daniela Belčeva, Ph.D.. obyvatele domu ul. Španielova 1288 

    – 1290, na vybudování protihlukové zdi podél ul. Slánská, v úseku ul. Ţalanského po 

    stávající skleněný tunel. Komise výstavbu protihlukové zdi nedoporučuje, stavební uzávěra 

    vzhledem k plánované stavbě Břevnovské radiály, vysoké finanční náklady, nesouhlas 

    Komise pro ţivotní prostředí.  Doporučuje předloţit k posouzení Radě městské části Praha  

    17 a dále postoupit odboru dopravy Magistrátu hl.m.Prahy. 

4. Byl projednán poţadavek občana na osazení příčných prahů před přechodem pro chodce na  

    komunikaci Drahoňovského, v místě lávky přes ţelezniční trať. Osazování příčných  

    prahů nedoporučuje Policie ČR vzhledem vysoké hlučnosti při přejíţdění vozidly. Toto je  

    moţno řešit vybudováním stavebního prahu. Vzhledem k tomu, ţe tato komunikace je ve 

    vlastnictví Magistrátu hl.m.Prahy, ve správě Technické správy komunikací hl.m.Prahy,  



    bude poţadavek předán k vyřízení.  

5. Zástupce starostky p. Martin Marek seznámil přítomné se situací ohledně vlastnictví  

    skleněného tunelu na komunikaci Slánská. Je řešeno na úrovni MČ Praha 17 a Magistrát  

    hl.m.Prahy.  

6. Zástupce městské policie byl poţádán o zvýšený dozor  stráţníků  nad neukázněnými řidiči  

    řidiči, kteří jezdí a parkují na chodnících.    

7. Komise odsouhlasila vytipování míst před přechody pro chodce, u kterých bude z důvodu 

    zvýšení bezpečnosti vytvořena pevná zábrana, která znemoţní parkování  vozidel těsně 

    před přechodem.  

 

Předseda komise p. Jaroslav Hájek  poděkoval přítomným za účast, rozloučil se a ukončil 

zasedání. 

Zapsala:  Eva Šupolíková – tajemník komise  

Ověřil: p. Jaroslav Hájek – předseda komise  

 


